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Page 144, after the first paragraph and before the following one (What is the role of Christ?...) the following paragraph is missing. 

It is a key paragraph: 

 

"What is Christ’s function? It is a priestly function of mediation. He came down here carrying humanity and Divinity precisely to 

bring about this union of the two extremes. Sin separated man from God: Christ came to bring the two extremes together [to join de 

two extremes], to unite all that sin had separated. And how is he going to do that? He is going to achieve - allow this repetition of 

terms - he is going to achieve the union and what is it to achieve union between humanity and Divinity? It is prayer, it is 

contemplation. Prayer is a contact, contemplation is a union." 

 

The original in French: 

 

"Quelle est la fonction du Christ ? C'est une fonction sacerdotale de médiation. Il est venu ici- bas, portant l'humanité et la Divinité 

précisément pour réaliser cette union des deux extrêmes. Le péché a séparé l'homme de Dieu : le Christ est venu pour faire se 

rejoindre les deux extrêmes, pour unir tout ce que le péché avait séparé. Et comment va-t-il faire pour cela ? Il va réaliser — permettez 

cette répétition des termes — il va réaliser l'union et qu'est-ce que réaliser l'union entre l'humanité et la Divinité ? C'est la prière, 

c'est la contemplation. La prière est un contact, la contemplation est une union." 
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